

Title (en)

Goal for a ball game with precision practising device.

Title (de)

Ballspieltor mit Zielübungsvorrichtung.

Title (fr)

But pour jeu de balle avec dispositif pour exercer la précision.

Publication

EP 0106184 A1 19840425 (DE)

Application

EP 83109234 A 19830917

Priority

DE 8226423 U 19820920

Abstract (en)

The object of the invention is to provide a goal with an aiming- practice device which can be used under realistic game conditions, for example those of a football game. It should be possible, if appropriate, to play with a goalkeeper without the risk of the goalkeeper being injured by the aiming- practice device. The goal is to be provided with several elastic cords (1b, 1c), at the ends of which connection means are provided, by means of which the elastic cords are connected to the posts (6) and the crossbar (7) or to one another in such a way that the area between the posts (6) and the crossbar (7) is divided into aiming areas. Since the elastic cords (1b, 1c) are resilient, there is no risk of a goalkeeper being injured during the aiming practice. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Ballspieltor mit Zielübungsvorrichtung. Die Aufgabe der Erfindung besteht darin, ein Ballspieltor mit Zielübungsvorrichtung zu schaffen, welches unter realistischen Spielbedingungen, beispielsweise eines Fußballspiels verwendet werden kann. Dabei soll es möglich sein, gegebenenfalls mit Torwart zu spielen, ohne daß für den Torwart eine Verletzungsgefahr durch die Zielübungsvorrichtung besteht. Zur Lösung dieser Aufgabe schlägt die Erfindung vor, das Ballspieltor mit mehreren elastischen Seilen (1b, 1c) zu versehen, an deren Enden Verbindungsmittel vorgesehen sind, durch welche die elastischen Seile mit den Pfosten (6) und der Querlatte (7) bzw. untereinander derart verbunden sind, daß die Fläche zwischen den Pfosten (6) und der Querlatte (7) in Zielfelder unterteilt ist. Da die elastischen Seile (1b, 1c) nachgiebig sind, kann bei den Zielübungen mit Torwart gespielt werden, ohne daß für den Torwart eine Verletzungsgefahr besteht.

IPC 1-7

A63B 63/00

IPC 8 full level

A63B 63/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 63/00 (2013.01); **A63B 63/004** (2013.01); **A63B 69/002** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 837804 A 19390221
- [X] US 2126102 A 19380809 - FOWIER ROBERT A
- [A] US 3583703 A 19710608 - BROWN WILLIAM S, et al
- [A] AT 21443 B 19050925 - MEHLHORN GEORG
- [A] CH 544866 A 19740115 - HUBER+SUHNER AG [CH]
- [A] FR 1109242 A 19560124
- [A] US 4093211 A 19780606 - HUGHES THOMAS E, et al
- [A] GB 1569538 A 19800618 - VERMIGLIO J, et al
- [A] FR 1450459 A 19660826

Cited by

US2021308543A1; DE4331713A1; US11213731B1; EP0318408A1; FR2623413A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0106184 A1 19840425

DOCDB simple family (application)

EP 83109234 A 19830917